
 

Referat                                                                                  FAU- Møte 
                                                                                               20.04.2004 
                                                                                                                               Midtbygda skole 
Tilstede:   Morten Flatebø, Liv Arnhild Trydal, Heidi Haugholt.  
 
Fravær: Roger Plassen, Sonja Holtsdalen, Hege Halvorsen, Britt Christensen, Einar Ask, Vidar 
Nordgaard, Linda Pedersen, Monica Espeseth, Beate Bakkebø,  
 
Referent:    Heidi Haugholt 
 
Sak 36/2003-2004   ZERO/ handlingsplan mot mobbing.  
                                 Leder Morten deler ut et sammendrag av de punktene som vi foreldre bør 

engasjere oss i. Fraværende representanter får levert en kopi. Handlingsplanen 
sluttbehandles i et møte for ZERO – gruppen 27 mai. Vårt neste FAU møte er 
24. mai slik at ALLE oppfordres til å lese sammendraget og komme med 
innspill til Morten så snart som mulig.  Innspill tas opp og sluttbehandles i 
neste FAU møte. Vedrørende punkt 3,4 relasjon lærer-foresatte ble det 
foreslått et nytt punkt i tillegg til foreldresamtaler, klassemøter og sosialt 
samvær. Klassekontaktmøte. Altså møter klassekontaktene seg i mellom og 
lærer, hvor en kan diskutere problemer og legge opp til turer og andre 
arrangementer. 1 klasse i år har hatt et fint opplegg der som lærer har tatt 
initiativet til.  

 
Sak 37/2003-2004   Ekstern vurdering av Midtbygda skole  
                                 Sluttrapporten er ferdig og Morten leverte ut et sammendrag. (se siste side av 

de kopiene dere har fått.) FAU er herved orientert. Vi føler dette er mer intern 
for skolens ledelse. Alle bes lese igjennom sammendraget og komme med 
kommentarer ved neste møte hvis behov.  

 
Sak 38/2003-2004   FAU 2004-2005  
                                 For å ha god kontinuitet bør hver representant sitte 2 år. De som nå går ut skal 

finne ny FAU representant innen neste møte 24 mai. De nye representantene 
bør være med på neste møte. Morten vil da ta en oppsummering om hva vi har 
jobbet med dette skoleåret. Leder ønsker også en liste over hvem som blir 
klassekontakter neste år.   

 
Sak 39/2003-2004    Ferieavvikling/SFO.  
                                 Heidi har vært muntlig i kontakt med SFO som er positiv til en endring av 

rutinene vedrørende ferieavvikling. Brev sendes til kontor for oppvekst og 
kultur, Siljan kommune. 

 
Sak 40/2003-2004    Kommunalt foreldreutvalg (KFU).   
                                 Det midlertidige styret selvoppvalgt høsten 2003, planlegger et årsmøte i 

september 2004.  2 foreldre fra Midtbygda skole sitter her sammen med 
representanter fra de andre skolene i bygda. I år har Morten Flatebø og Ingrid 
Holte Sørhaug sittet i KFU. De ønsker å trekke seg, og 2 nye foreldre må inn. 
Det kan være en fordel om den ene av de to sitter i FAU. Vi må komme med 



forslag til Morten snarest!   
 

Sak 41/2003-2004    Saker som skal opp på SU-møtet 22/4 (til orientering) 
- ZERO handlingsplan 
- Virksomhetsplan. Orientering om skolens prioriterte områder. 
- Ekstern vurderings rapport tas opp 
- Trafikkforholdene utenfor skolen 
- Orientering om Bakkane syd feltet.  

 
Sak 42/2003-2004    MILL prosjekt i Skien kommune. (Mange Intelligenser, Læringsstiler og 

Læringsstrategier.) 
                                 Mette Bunting , tidligere leder FAU, sitter som prosjektleder for MILL i 

Skien. Hun har sagt seg villig til å stille opp på informasjonsmøter/ 
temasamling i regi av FAU for alle interesserte. Dette høres spennende ut. Vi 
foreldre bør jobbe parallelt med skolen og ikke minst for eget bruk i hjemmet. 
Vi setter opp første møte allerede tidlig høst. Morten avtaler med Mette om 
tidspunkt. Sender så ut invitasjon gjennom skolenytt.    

    
Sak 43/2003-2004   Diverse info: 
                                 Morten refererte til to saker han fant på internett. Gå inn på www.fug.no for 

mer informasjon. 
- ”Over en million foreldre kan miste arenaene for samarbeid i skolen”. 

St.meld. nr. ?? ”” har foreslått at det blir opp til den enkelte skole å 
bestemme hvordan hjem-skole-samarbeidet skal være… 

- ”Abc på pc er suksess” 
I bergen taster 1. og 2. klassinger på pc for å knekke lese- og skrive 
koden… 

 
Neste møte:  24.05.2004 
 
 


